
好客山东天下第一庄

TOUR CODE -8QTE

青岛 QINGDAO
 潍坊 WEIFANG

 台儿庄 TAIERZHUANG

泰安 TAI’AN
曲阜 QUFU
济南 JINAN

全程无进购物站 NO SHOPPING 
有车购  IN-COACH SHOPPING
全程无自费项目  NO OPTIONAL
全程准4+准5星酒店LOCAL 4 + 5 STARS HOTEL

03 21455177

www.chinaexpress.com.my

 The Most Beautiful Journey Of
Shandong



第一天           吉隆坡           中转                青岛                                                                  （晚餐)
 齐集于吉隆坡第一航站楼国际机场，乘搭国际航班经中转飞往青岛。晚餐后，入住酒店休息。
                                                                                                                                           酒店： 准5* 青岛凯莱酒店或同级

  第二天           青岛                潍坊                                                                                (早/午/晚餐)         
【车游栈桥] 又名李鸿章桥，是青岛市的象征. [外观天主教堂] 教堂于1932年破土动工，哥特式和罗马式建筑风格而设计，
1934年10月落成，历时两年半多。[信号山] 是市区较高的一座山，其山顶处3幢红色蘑菇楼宛如3支熊熊燃烧的火炬.
[八大关–滨海木栈道 ]海滨步行道就像一条美丽的彩带，走在步行道上，欣赏岛城前海一线的风光。[德国总统府] 作
为“德国建筑艺术在中国”的最高代表，其装饰之豪华、造型之典雅. [杨家埠民间艺术大观园]年画展示馆让您了解杨家埠
木板年画的发展历史与分类特色，年画的起源始自明代，具有浓郁的乡土气息、色彩对比鲜明强烈及艺术手法夸张等三个
主要特色。
                                                                                                                                    酒店：准5* 潍坊智选假日酒店或同级

第三天           潍坊                泰安                                                                                  (早/午/晚餐)
【泰山风景区（乘缆车）泰山是中国五岳之首，主峰玉皇顶海拔1547米，气势雄伟。1987年泰山被列入世界自然文化遗
产名录。泰山也是中国唯一受过皇帝封禅的名山。无论是帝王将相，还是名人宗师，都对泰山仰慕备至。延路之风景名胜
计有南天门、天街、玉皇顶等。
                                                                                                                                     酒店： 准5*泰安宝龙艺珺酒店或同级

第四天          泰安               台儿庄                                                                                (早/午/晚餐)
【台儿庄运河古城 ]（乘画舫进古城）是一座二战遗存最多的抗战名城，被世人誉为“中华民族扬威不屈之地”，城内留
存有3公里明清时期的古运河. [鲁南皮影戏] 一幕一灯一皮影道不尽天下事，一摇一摆一跳跃演不完悲欢离合，这就是流传
已久的传统艺术。[柳琴戏] 柳琴戏的来源是以鲁南民间小调“拉魂腔”为基础，受当地柳子戏的影响发展起来的。柳琴戏
曲调流畅活泼，节奏明快，并有多种花腔，谓之“拉魂腔。
                                                                                                                                                  酒店： 准4* 何田客栈或同级

第五天          台儿庄               曲阜                                                                                (早/午/晚餐)
[尼山圣境] 原名尼丘山，尼山有尼山孔庙、尼山书院。还有祭祀叔梁纥的祠堂，与祭祀尼山神的毓圣侯祠。[孔子像] 位于
尼山圣境儒宫西侧小山头上, 为世界最大最高的孔子像. [大学堂] 又名儒宫, 是曲阜尼山圣境的主体建筑，建筑于孔子诞辰
2569年、即公元2018年9月建造完成,历时近五年终于建成，是目前全球以孔子文化为主题的最大单体建筑。
                                                                                                                                             酒店：准5*兖州圣德国际或同级

第六天          曲阜                    济南                                                                               (早/午/晚餐)
[大明湖]是济南三大名胜之一，曾命名『莲子湖』、『西湖』，金代始称大明湖。明代重修城墙。[曲水亭街]街以亭而得
名，亭以水而命名，水以曲而著称 . [泉城广场]  泉城广场是中心广场，恰处山、泉、湖、河、城怀抱之中，广场中的大型
雕塑[泉标] 对泉城进行了抽象的诠释。[黑虎泉] 济南七十二名泉之一 ,泉水出于深凹形洞穴，通过三个石雕虎头泉水喷
出。
                                                                                                                              酒店：准5*济南阳光壹佰美爵酒店 或同级

第七天           济南                  青岛                                                                                (早/午/晚餐)
【青岛啤酒博物馆] 参观青岛啤酒的生产线和历史发展，还可以品尝到刚生产出来的青岛啤酒。
[1907 光影俱乐部 ]原是水兵俱乐部旧址，建成于1902年，距今已有114年历史，属德国新文艺复兴式风格。
[青岛电视观光塔] 是青岛最高的旅游景点，能让游客饱览青岛的全貌和青岛外的蔚蓝大海
[台东步行街夜游]精心绘制了色彩斑斓、造型生动的大型壁画，形成了独特的彩色画廊，这是大型的手工彩绘一条街。
                                                                                                                          酒店：准5* 青岛即墨希尔顿逸林酒店或同级

第八天           青岛                      中转                   吉隆坡                                                (早/午餐）
[青岛胶州湾跨海大桥]是山东省“五纵四横一环”是青岛市规划的胶州湾东西两岸跨海通道.“一路、一桥、一隧”中
的“一桥”. [五四广场]有大型草坪、音乐喷泉，以及标志性雕塑“五月的风”，以螺旋上升的风的造型和火红的色彩。
[青岛奥帆中心] 此中心是用于国际或中国国内赛事的帆船比赛场地，曾是2008年第29届奥运会和13届残奥会帆船比赛的场
地.前往机场，准备启程回到可爱的家。

         ***景点的先后顺序可根据具体情况有所调整  *倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代 *旅游旺季期间，住宿酒店可能安排在其他城市**                     
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Tour Code : 8QTE

8天7晚
好客山东天下第一庄



Day 1          KUALA LUMPUR             TRANSIT             QINGDAO                                         （D)
 Assemble at KLIA for your flight to Qingdao via transit. After dinner, transfer to hotel.
                                                                                                                                                                              Hotel : Local 5* Gloria Plaza Hotel or sml

Day 2          QINGDAO                   WEIFANG                                                               (B/L/D)           
【Visit ZhanQiao Pier by coach】 Li Hoong Chang Bridge, is the symbol of Qingdao city. 【Qingdao Catholic St. Michael's】- Cathedral broke ground
in 1932,  Gothic and Romanesque architectural styles, and completed in October 1934 , which lasted more than two and a half years. 【Signal Hill】 is
the tallest mountain in the urban area. The three red mushroom buildings on the top of the mountain are like three burning torches. 
【Badaguan】 (Seaside Boardwalk) -The coastal promenade is like a beautiful ribbon, walking path and admiring the beautiful scenery of Qianhai in the
island city.【German Governor’s Palace】- As the highest representative of "German architectural art in China", its luxurious decoration and elegant
shape. 【 YangJiaBu Folk Arts Daguanyuan】 - visitors have a better understanding of how wooden art in Ming Dynasty. With very strong village
atmosphere, very colorful are artistic expression formed a unique art.
                                                                                                                                                                  Hotel : Local 5* Holiday Inn Express Hotel or sml
 

Day 3           WEIFANG                TAIAN                                                                     (B/L/D)            
【 Mt. TaiShan】(by cable car )- Taishan is the best knows of the "Five Sacred Mountains" with the leight of 1547 meters. In 1987, 
  Taishan was listed as UNESCO World Heritage. Enroute visit South Gate, Heaven Street and Emperor Top.
                                                                                                                                                                    

                                                                                                                                                                    Hotel :Local 5* Taian Baolong Yijun Hotel or sml

Day 4          TAIAN                     TAIERZHUNG                                                            (B/L/D)             
【 TaierZhuang Ancient city + Canal Boat Ride】 Is a World War II most famous Japanese Confrontation site in China, was knows as a place that the
Chinese people never surrender. Inside the city, there is a 3 km canal which was constructed in Ming & Qing Dynasty.【Lunan shadow puppetry】  A
scene, a lamp, and a shadow puppet can tell all the world's affairs, and a swing, a swing, and a jump can never end the joys and sorrows. This is the
traditional art that has been passed down for a long time in our country.【Liuqin opera】 and was developed under the influence of the local Liuzi Opera.
The melody of Liuqin opera is smooth and lively, the rhythm is bright, and there are many kinds of coloratura, which is called "Lahunqiang".
                                                                                                                                                                                      

                                                                                                                                                                                       Hotel : Local 4* Hetian Hotel or sml

Day 5         TAIERZHUNG               QUFU                                                                     (B/L/D)        
【 Mt.Ni Shan Sacred Land 】Original name was NiChew mountain,  Mt.Ni Shan has Confucius Temple, Confucius College. 【Confucius Statue】located
at western side of the Mt. Ni Shan Hill . The Statue was built at is world tallest Confucius Statue. 【Academic Hall 】Is the main building is QUFU. Mt
Ni Shan Hill. The Academic Hall was completed September 2018, the 2569years of Confucius Birthday. The Hall took 5 years to complete. Currently is
the world biggest Confucius culture building.
                                                                                                                                                  Hotel : Local 5* Yanzhou Sun Plaza Internation Hotel or sml

Day 6        QUFU                   JINAN                                                                          (B/L/D)
【 Daming Lake 】the largest lake and one of the “Three Greatest Attractions” in the city of Jinan.【Qushuiting Street 】The street is named after
the pavilion, the pavilion is named after the water, and the water is famous for its music.【Quancheng Square】It was built by the municipal government
beside the city moat in the early 21st century; at the center is the statue "Spring" which has become a symbol of Jinan.【Black Tiger Spring】Is
famous for its present name, spring out of the deep hollow cave, through the three stone fountain tiger springs.
                                                                                                                                                 

                                                                                                                                                  Hotel : Local 5* Grand Mercure Jinan Sunshine Hotel or sml

Day 7        JINAN                  QINGDAO                                                                     (B/L/D)
【Tsingtao Beer Museum 】A multi-media tourist attraction comprising beer tasting, brewing archive and state of the art display area.
【Qingdao 1907 Light and Shadow Club】It was originally the former site of the Sailor Club. It was built in 1902 and has a history of 114 years. It
belongs to the German Neo-Renaissance style. It is the first cultural complex in Qingdao. This is the oldest commercial movie theater, showing movies
since 1907. 【Qingdao TV Tower】 is the highest tourist attraction of Qingdao which offers visitors a spectacular point to view the whole city and
beautiful blue sea off Qingdao.【Taitung Pedestrian Street】 large-scale murals with colorful and vivid shapes are carefully drawn, forming a unique
color gallery. This is a large hand-painted street. 
                                                                                                                                         Hotel : Local 5* Qingdao Jimo DoubleTree by Hilton Hotel or sml

Day 8           QINGDAO               TRANSIT                  KUALA LUMPUR                                 (B/L)    
【Jiaozhou Bay Bridge】- Expressway in the national expressway network. "One Bridge" in "One Bridge, One Tunnel". 【 Wusi Square】 a large public
square in Qingdao’s central business district. Named after the nationwide protest May Fourth Movement that started in Qingdao, the square is best
recognized by the large "May Wind" (Wuyue Feng) sculpture near the seaside. 【Qingdao Olympic Sailing Centre】  It was constructed for Summer
Olympics of year 2008 and the 13th Paralympic Games. This center has been witness of a number of successful both, national and international sports
events. Transfer to Qingdao LiuTing International Airport for your flight back to home via transit. 

     ***Attraction sequence subject to change. If a site is closed, an alternative will be arranged. During peak seasons, accommodations may be in other cities**
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Tour Code : 8QTE

8Days 7Nights
The Most  Beautiful  Journey Of  Shandong 



QINGDAO FLAVOR 
TAISHAN FLAVOR
KONG STYLE FLAVOR
DUMPLING FEAST
JIANDONG FLAVOR （One
abalone per person）

ADDITIONAL INFO

1.Passport & Visas – Please ensure passport is valid for at least 6months from the return date of the trip and all necessary visas and
permits have been acquired 

2.Travel Insurance- Its recommended that you purchase a travel insurance before departure

1.  护照与签证-请确保护照有效期从回程日期算起至少6个 以上及所有所需提前申请的签证和准证

2.旅游保险-建议出发前购买旅游保险

Term & Condition
1.Tours are conducted in manderine.
2.Hotel accommodation on twin share or triple share basis. Single room occupancy is at additional cost.
3.Please note that triple room third bed shall be a roll-away bed.
4.Tour fare quoted is for Malaysian, foreigners surcharge applied.
5.In coach shopping- for your convenient, a variety of local snacks and products offered for sale on board the coach,
 if you need, please place your order with tour guide.
6.For other terms and conditions please refer to overall copy of tour booking conditions.

1.  导游将以中文讲解为主，如要求其他语言讲解，需征收额外费用。
2.  住宿安排2人一房或三人一房，单人间将收取额外费用。
3.  三人间-第三张床将是折叠式床。
4.  团费仅适用于马来西亚公民， 外国人将征收额外费用。
5.  车上购物-将售卖当地产品，如有需要可以跟导游购买。
 6. 有关其他报团细节，请参考完整报团细节。

Tour Code : 8QTE

行程风味  Special Flavor

青岛风味
泰山风味
孔府家宴
饺子宴
胶东风味（每人一只鲍鱼）

 参观青岛啤酒博物馆   ~ T﻿singtao Beer Museum
 游览中国五岳之首-泰山 ~ "Five Sacred Mountains"
 游览木板年画的发展历史 – 杨家埠 ~  YangJiaBu Folk Arts Daguanyuan
 游览儒家思想，至圣先师孔子家乡-曲阜  ~ Confucius HomeTown ~ Qufu 
 游览活着的中华古水河 – 台儿庄运河古城  ~TaierZhuang Ancient city

 行程特色 


